

# pascasiswazah



UMP komited membangunkan modal insan berterasaskan teknologi yang memenuhi keperluan industri dan pada masa sama, menyumbang terhadap pembangunan negara.

Fakta  
nombor

UMP

2,263 PELAJAR

peringkat pascasiswazah

30 NEGARA

siswazah antarabangsa



Prof. Datuk Dr. Hasnah Haron

## UMP tawar program pascasiswazah bagi golongan profesional

Oleh Meor Ahmad  
Nasrin Rizal Ishak  
meor.ahmad@bh.com.my  
► Kuala Lumpur

Universiti Malaysia Pahang (UMP) komited menawarkan program ijazah sarjana dan doktor falsafah (PhD) berterasaskan teknologi di kedua-dua kampus Gambang serta Pekan, Pahang. Melalui Institut Pengajian Siaswazah (IPS), universiti itu menyediakan program penajihan sepenuhnya dan separuh masa yang membolehkan pelajar menjalankan penyelidikan di industri bawah seliaan pensyarah berpengalaman.

Inisiatif memabikatkan penyelidikan berkaitan industri itu bertujuan menggalakkan golongan profesional yang bekerja untuk melanjutkan pelajaran hingga peringkat tertinggi.

Dekan IPS, Prof. Datuk Dr. Hasnah Haron, berkata usaha itu secara tidak langsung mewujudkan

hubungan kerjasama antara universiti dengan industri bagi menyediakan platform merajania tenaga pakar.

### Perkongasian strategik

Dalam konteks ini, beliau berkata, pembangunan program profesional bidang kejuruteraan dan teknologi dijalankan melalui perkongasian strategik dengan universiti luar negara, termasuk Jerman dan Amerika Syarikat. "UMP memfokus pada penyelidikan bersifat praktikal dan penawaran program kejuruteraan serta teknologi yang berdaya saing, selain dilengkapi sistem teknologi maklumat dan komunikasi (ICT) terkini.

"Universiti ini komited membangunkan modal insan berterasaskan teknologi yang memenuhi keperluan industri dan pada masa sama, menyumbang terhadap pembangunan negara," katanya. Prof. Hasnah berkata, UMP turut mengiktiraf program Akreditasi Pembe-

lajaran Berasaskan Pengalaman Terdahulu (APEL) yang mempermudah golongan bekerja meningkatkan tahap pendidikan dan prospek kerjaya.

Setakat ini, beliau berkata, universiti itu mempunyai 2,263 pelajar pascasiswazah tempatan dan antarabangsa dari 30 negara, termasuk Sudan, China, Indonesia, Bangladesh, Pakistan, Sudan serta Libya.

### Pengajian Pascasiswazah

Selain pengajian ijazah sarjana sains dan PhD secara penyelidikan, katanya, UMP menawarkan tujuh program sarjana secara kerja kursus, termasuk Sarjana Pentadbiran Perniagaan, Sarjana Sains Komputer, Sarjana Kejuruteraan Industri, Sarjana Kejuruteraan Kimia Dengan Keusahawanan dan Sarjana Kejuruteraan Mekanikal.

Dari segi pembiayaan pula, UMP menyediakan kemudahan Skim Penyelidikan Sarjana (MRS) dan Skim Penyelidikan

UMP memfokus pada penyelidikan bersifat praktikal dan penawaran program pascasiswazah dalam bidang kejuruteraan serta teknologi yang berdaya saing.



Kedoktoran (DRS).

Universiti itu juga mempunyai Persatuan Pascasiswazah yang aktif sebagai perantara pelajar dengan pensyarah dan pihak pentadbiran, sekaligus memupuk sifat kepe-

mimpinan serta kerja berpasukan dalam kalangan mereka.

"Dalam pada itu, UMP dengan kerjasama Yayasan Pahang menubuhkan Pusat Integriti dan Tadbir Urus Fakulti Pengurusan

Industri (FGIC) pada tahun lalu bagi menangani isu berkaitan etika serta tadbir urus korporat dengan menjaga nilai murni melalui program penerbitan, latihan dan penyelidikan," katanya.